
 

 

Мато Фрањичевић 

1. Питање постављено Савјету министара БиХ – ''Да ли је чињеница да у саставу 

радне групе за усклађивање правних прописа БиХ са правном тековином ЕУ нема 

представника кантона резултат оправданих и легитимних разлога и ако јесте, који 

су то разлози, или је, напротив, резултат једностраних политичких интереса 

усмјерених на волунтаристичку интерпретацију уставног уређења БиХ?'' 

2. Питање постављено Дирекцији за европске интеграције БиХ – ''Да ли су постојеће 

радне групе за усклађивање правних прописа БиХ са правном тековином ЕУ 

утемељене у складу са одговарајућим важећим правним нормама, конкретно са 

Одлуком о формирању радних група из 2005. године? Могу ли се на правно 

непрописан начин усклађивати правни прописи са правном тековином ЕУ? Ово је 

питање, понављам још једном, за Дирекцију за европске интеграције.''  
 


